
REUNIÓ DE LA COMISSIÓ DE MÀSTER  

 

  

Descripció de la reunió 

 

Data: 24 d’abril de 2017 

Hora: 12:00 hores 

Lloc:  Sala reunions -1 

 

Assistents 

 

De Dios Marcer, Josep M. 

Górriz López, Carles 

Manrique Mata, Antonio 

Miquel Rodríguez, Jorge 

Tort-Martorell Llabrés, Carmen 

Ysàs Solanes, Maria 

Zapater Duque, Esther 

 

Excusa absència 

 

Gifreu Font, Judith 

Pastor Martínez, Albert 

Rojo Torrecillas, Eduardo 

Sierra Noguero, Eliseo 

Ysàs Molinero, Helena 

 

Absents 

 

Ballart Hernández, Xavier 

Cid Moliné, Josep 

Garrido Jiménez, Lorena 

Giménez Candela, Teresa 

Martínez Jiménez, Isabel 

Paz Torres, Olga 

Rodríguez Puerta, M. José 

 

Convidats: 

 

Iglesias Lucia, Montserrat 

 

 

Ordre del dia 

 

1.- Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió de data 2/06/2016 

2.- Valoració proposta renovació Diplomatura de postgrau en Seguretat Privada Operativa     

     (2ª. Edició, codi 3509/2). 

3.- Afers de tràmit 

4.- Torn obert de paraules. 

 

 



1.- Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió de data 2/06/2016 

 

S’aprova per assentiment 

 

2.- Valoració proposta renovació Diplomatura de postgrau en Seguretat Privada 

Operativa (2ª. Edició, codi 3509/2). 

 

La degana posa en antecedents a la Comissió sobre els canvis d’organització a l’Escola de  

Postgrau dirigits a aportar més agilitat als procediments d’aprovació i renovació d’estudis i la 

motivació de convocar la Comissió.  En relació amb la proposta objecte de la convocatòria, 

en principi, no seria necessària la reunió donats els canvis organitzatius que s’han realitzat en 

l’esmentada Escola, però la degana, d’acord amb les seves atribucions, considera positiu  que 

la Comissió es pronuncií sobre la proposta de renovació. Es tracta d’obtenir el parer de 

l’òrgan  sobre la conveniència o no de la renovació que la degana i el vicedegà d’ordenació 

acadèmica transmetran a l’Escola de Postgrau. 

 

Tant la Dra. Carmen Tort-Martorell com la Dra. Maria Ysàs consideren positiu que la 

Comissió segueixi treballant i donant el seu parer.  

 

La Dra. Montserrat Iglesias presenta a la Comissió la proposta d’estudis. Indica que es tracta 

de canvis dins dels títols dels mòduls doncs han hagut canvis a la llei i règim jurídic que els 

inspira. 

 

El Dr. Jorge Miquel manifesta que no ha observat en la lectura de la documentació 

inconvenient per l’aprovació. 

 

S’aprova per assentiment la proposta de renovació dels estudis i s’acorda elevar l’informe positiu a 

l’Escola de Postgrau. 

 

3.- Afers de tràmit. 

 

La degana aprofita l’ocasió per informar sobre el contingut d’una reunió propera del Sistema 

de Garantia Interna de Qualitat en relació amb la confecció d’un repositori informàtic de 

documentació. El Dr. José Antonio Fernández completa aquesta informació. 

 

4.- Torn obert de paraules. 

 

La Dra. Ysàs posa de manifest un problema de matriculació en el Màster Online que coordina 

amb una alumna estrangera.  

 

S’aixeca la reunió a les 12:50 hores. 

 

EL SECRETARI DE LA COMISSIÓ 

 

 

 

 

 

Dr. José Antonio Fernández Amor 

 

 


